

Cautions, Risks and Liability:

Products containing peroxides are not recommended for use by children under 16 years of age. Do not use if you are pregnant, lactating, or think you may be pregnant. Only use for periods of longer than 14 days under the supervision of a dentist. Avoid swallowing the gel or part thereof. Avoid contact of the product with the eyes. Avoid direct contact of the active surface of the tooth whitening product with the gums and/or salivary flow. If irritation (such as redness, swelling, soreness) of the gums or the mouth occurs, discontinue use and consult a dentist.

Avertissements, Risques et Responsabilités:

Si une irritation des gencives ou de la bouche (comme une rougeur, un gonflement, une douleur) se fait ressentir, arrêter l'utilisation et consulter un dentiste. L'utilisation de produits contenant des peroxydes n'est pas recommandée pour les enfants de moins de 12ans. N'utiliser pendant des périodes de plus de 14 jours que sous la supervision d'un dentiste. Ne pas avaler. Éviter tout contact du produit avec les yeux. Éviter le contact direct de la surface active du produit blanchissant avec les gencives et/ou l'écoulement salivaire. Utiliser uniquement sous la supervision de professionnels dentaires. Les femmes enceintes et les femmes qui allaitent devraient éviter ce produit.

Ingredients:

Propylene Glycol, Glycerine, Purified Water, Carbamide Peroxide, Hydrogen Peroxide, Triethanolamine, Ethanol, Carbomer, Peppermint Essential Oil, Potassium Nitrate, t-Butyl Alcohol, Brucine Sulfate

Manufactured By:

WSD Labs USA INC.

Distributed By:

WSD Laboratories Inc.

12A-4981 HWY 7 East, Suite 146,

Markham, ON L3R 1N1 Canada